
VerksamhetsberäƩelse för 2023 
 

Under 2023 har styrelsen haŌ sex stycken 
styrelsemöten via Zoom.  

 

Vi har påbörjat eƩ samarbete med MovieTalk-appen för 
aƩ vidareutveckla den. En förstudie är genomförd och 
nya medel är sökta för aƩ fullfölja utvecklingen.  
Samt aƩ vi Ɵllsammans med Per Hållander ƟƩar på 
möjligheter aƩ jobba med andra företag som möjliggör 
aƩ Ɵdigarelägga syntolkningsspår så aƩ det är klart 
samƟdigt som filmerna är klara.  

 

Styrelsen har haŌ samtal med Göteborgs FilmfesƟval 
om aƩ få vara med och bredda utbudet av både 
syntolkar och filmer under kommande fesƟvaler.  

 

Vi har arbetat med aƩ värva nya medlemmar och vi har 
blivit några fler under året men fortsäƩer det arbetet.   


